



寫幾句話補白

記得兩年前，本報前任俱樂部記者W君，作過短文，題目叫「作家」...

怡謔話

胡蝶先生之謎。跳脫滑稽。靈實異。四字足以當之。予曾得其筆...

學辭源考

寬裕之意。音尺約反。詩小雅。此令兄弟。結綰有裕。不令兄弟...

再論

北平「行」的問題。北平市的馬路，都是不大完整的。這大概是經濟的困難...

北平物價表

Table with columns for item names (e.g., 活鱈魚, 鴨), quantities, and prices. Includes a note about market fluctuations.

近百年來國恥史

這便來朝，並請賜尚公主，太宗以宗室女文成公主許之，公主篤信佛教...

近百年來國恥史 (續九十五)

一、吐蕃通中國之始。隋開皇中，西羌之酋長有隆贊，一作棄蘇...

Large advertisement for Dodge Brothers Motor Cars, featuring an image of a car and text in Chinese and English. Includes details about the vehicle's features and contact information for Dodge Brothers.

Advertisement for '愛羅牌香烟' (Ailuo Cigarettes) and '美羅牌香烟' (Meiluo Cigarettes), including a list of distributors and prices.

Advertisement for '北京花柳病院' (Beijing Venereal Disease Hospital), listing various treatments and the hospital's location.

Advertisement for '海狗鞭補腎丸' (Seal Tonic Kidney Pills), describing its benefits for health and vitality.

Advertisement for '金桐谷' (Jintonggu) and other medical products, including information about a clinic and its services.

The page (9/12) links to an broken url:

http://read.nlc.cn/doc1/data16/mgbz_minguobaozhi/20150617_01/2197457/009.jpg

Access time: 2023-09-09 04:03:32.327577+00:00



The page (10/12) links to an broken url:

http://read.nlc.cn/doc1/data16/mgbz_minguobaozhi/20150617_01/2197457/010.jpg

Access time: 2023-09-09 04:03:33.066482+00:00



The page (11/12) links to an broken url:

http://read.nlc.cn/doc1/data16/mgbz_minguobaozhi/20150617_01/2197457/011.jpg

Access time: 2023-09-09 04:03:33.818998+00:00



The page (12/12) links to an broken url:

http://read.nlc.cn/doc1/data16/mgbz_minguobaozhi/20150617_01/2197457/012.jpg

Access time: 2023-09-09 04:03:34.554092+00:00

